

LAWFULLY  
YOURSBUSINESS  
ETHICS

ISO 37301:2021

## Compliance Management Systems

## Effective Application

BUSINESS

OBJECTIVE

This training will provide you with an in-depth understanding of the standard and the best practice methods to develop the necessary knowledge and expertise to support an organization in effectively planning, implementing, managing, monitoring, and maintaining a CMS

ENTRY REQUIREMENT

This course is recommended for those who is responsible for or interesting in establishing a formal company-wide Compliance Management Systems for Governance, Risk, and Compliance that will effectively and measurably improve organizational performance

COURSE CONTENT

- Gain a comprehensive understanding of the concepts, approaches, methods, and techniques used for the implementation and effective management of a CMS
- Identify and understand related parties and their needs
- Identify compliance obligations related to the organization's products, services or activities, and evaluate compliance risks
- Develop the necessary knowledge and expertise to support an organization in effectively planning, implementing, managing, monitoring, and maintaining a CMS

COURSE AIM

It is a new requirement for organization to act lawfully and ethically. For organizations seeking growth and long-term success, consistently adhering to compliance obligations is a must, not an option. Therefore effective implementation is the key issue when it comes to Compliance Management System development.

Not taking the time to understand the various requirements for successful implementation would be a mistake. You will fly blind and waste valuable resources in the process. If your company is planning to implement an ISO 37301 Compliance Management System (CMS), then your employees will benefit from the ISO 37301:2021 implementation training that we offer. The training will prepare the relevant personnel to implement the ISO 37301:2021 CMS in the correct way to ensure compliance.

GENERAL INFORMATION

**Venue:** ACI Training Venue

**Duration:** 4 hours

**Language:** Cantonese supplemented with English material

**Methodology:** Presentation, workshop and case study

**Certificate:** Certificate of Successful Completion will be awarded to delegates who have attended full course

✉ [traininig@aci-limited.com](mailto:traininig@aci-limited.com)

☎ 3977 8983 🖨 28061940

🌐 [www.aci-limited.com](http://www.aci-limited.com)

ACI®

# 合規管理體系

## ISO 37301:2021

### 有效應用

LAWFULLY  
YOURS

BUSINESS  
ETHICS

BUSINESS

#### 培訓目的

此培訓將使您深入了解標準和最佳實踐方法，掌握必要的知識和專業技能，以支持組織有效地規劃、實施、管理、監控和維護合規管理體系。

#### 培訓對象

本課程推薦給那些負責或有興趣在公司建立正式的治理、風險和合規管理系統，並有效和可衡量地提高業績的公司。

#### 培訓內容

- 全面了解用於執行和有效管理合規管理體系的概念、途徑、方法和技術
- 識別和了解相關方及其需求
- 識別有關組織的產品、服務或活動的合規義務，並評估合規風險
- 掌握必要的知識和專業技能，以支持組織有效地規劃、實施、管理、監控和維護合規管理體系

#### 培訓目標

這是對組織合法和合乎道德地行事的新要求。對於尋求增長和長期成功的組織而言，始終如一地遵守合規義務是必須的，而不是一種選擇。因此，有效執行是發展合規管理體系的關鍵問題。

不花時間了解成功執行的各種要求將是一個錯誤。在此過程中，您容易盲目及浪費寶貴的資源。如果您的公司計劃實施 ISO 37301 合規管理體系 (CMS)，那麼您的員工將受益於我們提供的 ISO 37301:2021 執行培訓。培訓將使相關人員做好準備，以正確的方式實施 ISO 37301:2021 合規管理體系，確保符合規格。

#### 培訓詳情

**地點:** ACI 訓練中心

**時間:** 4小時

**課程語言:** 廣東話授課輔以英語教材

**上課模式:** 講解與經驗分享